
 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  DOMES SĒDES PROTOKOLS 
2024.gada 3.aprīlī                                                                          Nr. 5 

 

Sēde sasaukta plkst. 16:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 16:00 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audiovideo formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par dalību Latvijas-Lietuvas programmas 2021.-2027.gadam IV prioritātes “Tūrisma, 

dabas un kultūrvēsturiskā mantojuma ekonomiskais potenciāls” otrajā projektu 

konkursā. 

2. Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot 

pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu atlases kārtas 

ietvaros. 

3. Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju 

plāna aktualizāciju. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs, domes priekšsēdētājs - attālināti 

Sēdi protokolē – Jūlija Korlaša, personāla speciālists 

 

Piedalās deputāti: domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts Ruta Cibule,  

deputāts Egons Salmanis, deputāts Aija Mežale, deputāts Iveta Arelkeviča -attālināti, deputāts 

Aldis Bukšs - attālināti, deputāts Anita Kokoreviča - attālināti, deputāts Svetlana Pavlovska - 

attālināti, deputāts Imants Slišāns - attālināti, deputāts Aigars Pušpurs - attālināti, deputāts 

Marija Duļbinska - attālināti  

 

Ieinteresētās personas:  

Balvu novada administrācijas izpilddirektore Daina Tutiņa, Attīstības nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Sņegovs, Attīstības nodaļas proejktu vadītāja Irēna Začeva, 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Attīstības 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Agate Vanaga, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, 

Baltinavas muzeja Izglītojošā darba un darba ar apmeklētājiem speciāliste Anita Ločmele, 

Baltinavas muzeja vadītāja Antra Keiša, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, 

Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Bērzpils pagasta pārvaldes vadītāja Biruta 

Bogdane, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Balvu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Diāna Astreiko, P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, Attīstības 

https://us06web.zoom.us/j/89966072720?pwd=NVpGR0RjaHFGUXlhME9kZEVNVHA0Zz09
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plānošanas nodaļas projektu vadītājs Gatis Siliņš, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, 

Balvu Profesionālā un vispārizglītojošā vidusskolas Izglītības iestādes vadītāja/direktora 

vietnieks (izglītības jomā) Inta Vilkaste, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Jana Krilova, Balvu novada administrācijas izpilddirektora vietnieks attīstības 

plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais 

juriskonsults Juris Annuškāns, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Ligija Logina, Ziemeļlatgales 

Biznesa un tūrisma centra vadītāja Mārīte Orniņa, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Sarmīte 

Gržibovska, Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, Balvu novada 

administrācijas izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra 

Locāne, Viļakas pilsētas pārvaldes saimniecības vadītāja Terēzija Babāne, Attīstības plānošanas 

nodaļas projekta vadītāja Vineta Zeltkalne 

 

Sēdē nepiedalās deputāti:  Jānis Vancāns – tiešā darba pienākumu dēļ, Jānis Trupovnieks – 

personīgu iemeslu dēļ, Sandra Kindzule- darba nespējas dēļ 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

 

1.§ 

Par dalību Latvijas-Lietuvas programmas 2021.-2027.gadam IV prioritātes 

“Tūrisma, dabas un kultūrvēsturiskā mantojuma ekonomiskais potenciāls” 

otrajā projektu konkursā 

 

Ziņo Santa Šmite: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par dalību Latvijas-Lietuvas 

programmas 2021.-2027.gadam IV prioritātes “Tūrisma, dabas un 

kultūrvēsturiskā mantojuma ekonomiskais potenciāls” otrajā projektu 

konkursā. Sīkāk paskaidro par šo steidzamību, vajadzību, paredzētām 

aktivitātēm ēkā un tās apkārtnē, projektā plānotajām aktivitātēm, 

budžetu, attiecināmajām izmaksām, darbinieku, speciālistu 

atalgojumu, ceļošanas, transporta izmaksām, ārējiem ekspertiem, 

pakalpojumiem, Baltinavas miertiesas nama 1.stāva rekonstrukciju, 

būvdarbiem, uzraudzības neattiecināmām izmaksām, kopsavilkumu, 

naudas plūsmu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka zinot esošo situāciju, 

kāda šobrīd ir pašvaldībā šo jautājumu neatbalstīs. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka pēc balsojuma paskaidros savu lēmumu. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Skaidro, ka vēlētos dzirdēt vairāku 

deputātu viedokļus, jo iespējams, ka tad arī ietekmēs savu balsojumu, 

jo šobrīd sliecas atbalstīt šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro, ka pēc pagājušās domes sēdes pieņemtajiem 

lēmumiem priekš sevis jautājumus vēlas sakārtot prioritārā secībā un 

atbalstīt tiešām tos lēmumus, kas ir svarīgi, bet šo jautājumu šobrīd 

atturēsies atbalstīt tieši šīs finansiālās situācijas dēļ pašvaldībā. 
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Skaidro, ka atbalstīs tos projektus, kas ir saistīti ar ieņēmumu 

pienesumu pašvaldībai. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. Skumji dzirdēt par šo izmaksu pieaugumu, jo vakar 

vēl bija nolēmusi balsot par un šobrīd īsti nevar vēl izlemt par savu 

balsojumu. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Uzdod precizējošu jautājumu par būvniecības izmaksām. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka ļoti gaida visus viedokļus, jo īsti vēl arī 

nav izlēmusi par savu balsojumu. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka balsojums būs pret dēļ šīs finansiālās 

situācijas pašvaldībā, kaut gan vienmēr ir bijis par attīstību. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro par aizņēmumiem, ka tas ir riskanti, par ietvju 

sakārtošanu pie Baltinavas vidusskolas. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā par iespējām pie šī projekta atgriezties pēc gada vai diviem. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. Nosvērsies balsojumam par. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. Sniedz informāciju, ka pēc domes sēdes tiks 

pārrunāts rīcības plāns. Situāciju attiecībā uz finansēm. Skaidro par 

balsojumu pie šī jautājuma un pozitīva lēmuma saņemšanu un 

iespējām atteikties no šī projekta arī vēlāk. Šobrīd aicina skatīties 

nākotnē. Sīkāk skaidro par šo projektu. Aicina atbalstīt šobrīd šo 

projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Imants Slišāns) 

"pret" -  2 (Aldis Bukšs, Aigars Pušpurs) 

"atturas" -  2 (Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par dalību Latvijas-Lietuvas 

programmas 2021.-2027.gadam IV prioritātes “Tūrisma, 

dabas un kultūrvēsturiskā mantojuma ekonomiskais 

potenciāls” otrajā projektu konkursā" 
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2.§ 

Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 

6.1.1.3. "Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras 

attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu 

iesniegumu atlases kārtas ietvaros 

 

Ziņo Irēna Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Deputāts Aldis Bukšs 

vairs nepiedalās domes sēdē. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dalību atklātā 

projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās 

infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz 

klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu 

atlases kārtas ietvaros" 

 

3.§ 

Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un 

investīciju plāna aktualizāciju 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par 

izmaiņām. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada attīstības 

programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju 

plāna aktualizāciju" 
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Sēdi slēdz plkst. 17:18 

 

 

Pielikumi: 

Lēmumi: 1.§, 2.§ - bez pielikumiem; 

 

Lēmumi: 3.§ - ar pielikumiem. 

 

 

Sēdi vadīja – 

domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciālists                            Jūlija Korlaša 

 

 

Protokols parakstīts 03.04.2024. 

 
 

 

 

 

 


